

## دعوة جمعية الصداقة العربية الألمانية: لمحاضرة افتراضية "الانتخابات الفلسطينية 2021" مع السيد نبيل عمرو في 31 مارس 2021

السيدات والسادة:

يسر جمعية الصداقة العربية الألمانية دعوتكم لحضور المحاضرة الافتراضية (عبر الإنترنت) باللغة العربية تحت عنوان:

### "الانتخابات الفلسطينية 2021 - النتائج والسيناريوهات المحتملة"

والتي يليها

**سعادة السيد نبيل عمرو**  
وزير الإعلام السابق للسلطة الفلسطينية

بديري المحاضرة

**سناء مكر- شفييرت**

وذلك يوم الأربعاء الموافق 31 مارس 2021، الساعة 5:00 مساءً بتوقيت وسط أوروبا الصيفي (بتوقيت برلين)

(مدة المحاضرة حوالي 1:15 ساعة)

**لغة المحاضرة: العربية**

سيتمكن الفلسطينيون بعد 15 عامًا، من الإدلاء بأصواتهم في الانتخابات التي طال انتظارها في الضفة الغربية وقطاع غزة والقدس في عام 2021، حيث ستجرى انتخابات المجلس التشريعي الفلسطيني في 22 مايو 2021. فيما ستجرى بعد ذلك انتخابات الرئاسة للسلطة الفلسطينية في 31 يوليو 2021. وفقاً للجنة الانتخابات المركزية، فإن أكثر من 90٪ من الناخبين المؤهلين في الضفة الغربية وقطاع غزة قد سجلوا أسماءهم للمشاركة في الانتخابات. ومن هذا المنطلق، يسر جمعية الصداقة العربية الألمانية الترحيب بالسياسي والكاتب الفلسطيني السيد نبيل عمرو لمناقشة الانتخابات المقبلة والنتائج والسيناريوهات المحتملة.

**السيد نبيل عمرو:** وزير الإعلام السابق في السلطة الفلسطينية. وصحفي منذ فترة طويلة ومستشار إعلامي لرئيس منظمة التحرير الفلسطينية الراحل ياسر عرفات. شغل السيد نبيل عمرو منصب سفير منظمة التحرير الفلسطينية في مصر والاتحاد السوفيتي السابق. كما كان السيد نبيل عمرو رئيس تحرير جريدة الحياة الجديدة ومدير إذاعة صوت فلسطين.

سوف تتاح الفرصة للمشاركين لطرح الأسئلة والاستفسارات بعد انتهاء المحاضرة

المشاركة في المحاضرة عبر الإنترنت مجانية من خلال برنامج "Zoom". ونظراً لمحدودية المشاركين في المحاضرة؛ يرجى المبادرة بالتسجيل بحلول 29 مارس 2021 من خلال العنوان الإلكتروني [dafg@dafg.eu](mailto:dafg@dafg.eu). حيث سيتم ارسال بيانات المحاضرة قبل يوم واحد من موعدها.

**ملاحظات حول حماية البيانات:**

تستخدم جمعية الصداقة العربية الألمانية برنامج Zoom لهذه المحاضرة (<https://zoom.us>) والذي يعمل من خلال البنية التحتية التقنية المطلوبة من قبل Zoom على خوادم في الولايات المتحدة الأمريكية. لا تحتفظ جمعية الصداقة العربية الألمانية ببيانات تخص المشاركين من خلال البرنامج، لذا يجب على المشاركين الانضمام والتسجيل في المحاضرة عبر الإنترنت بأنفسهم باستخدام بيانات الوصول المقدمة من جمعية الصداقة العربية الألمانية. يعد استخدام وظيفة الاتصال الصوتي وكاميرا الويب والردشة أمراً اختياريًا ويجب على المشاركين الموافقة على ذلك بأنفسهم. تحتفظ جمعية الصداقة العربية الألمانية بالحق في إجراء تسجيل للمحاضرة الافتراضية وإتاحتها لأعضائها.

**DAFG Invitation: Online Discussion “Palestinian Elections in 2021” with Nabil Amr on 31.03.2021**

Dear Sir or Madam,

The German-Arab Friendship Association (DAFG) would like to cordially invite you to the upcoming online discussion in Arabic:

**"The Palestinian Elections in 2021 – Possible Outcomes and Scenarios"**

with:

**H.E. Nabil Amr**

former Minister of Information of the Palestinian National Authority

Moderation:

**Sana Mukarker-Schwippert**

on **Wednesday 31 March 2021**  
at **5:00 p.m. CEST (Berlin time)**  
(duration: approx. 1:15 hours)

**Language: Arabic**

*After 15 years, Palestinians can cast their votes in long-awaited polls in the West Bank as well as Gaza and Jerusalem in 2021. Elections for the Palestinian Legislative Council are scheduled to take place on 22 May 2021, while elections for the office of President of the Palestinian National Authority will be held on 31 July 2021. According to the Central Election Commission, over 90% of eligible voters in the West Bank and Gaza have registered for the polls. Against this background, we are pleased to welcome the distinguished Palestinian politician and political writer Nabil Amr to discuss the coming elections as well as possible outcomes and scenarios.*

*Nabil Amr was Information Minister of the Palestinian National Authority. He is a trained journalist and was long-time media advisor to the late PLO Chairman Yasser Arafat. Moreover, he served as ambassador of the PLO to Egypt and the former USSR. Mr. Amr was Editor-in-Chief of Al-Hayat al-Jadida and Director of the Voice of Palestine.*

After the initial input, the participants will have the opportunity to ask questions.

**The discussion will be conducted as an online webinar using the software "Zoom". Please register until 29 March 2021 via [dafg@dafg.eu](mailto:dafg@dafg.eu). You will receive the access data one day before the event. The number of participants is limited.**

**Information on data protection:**

*The German-Arab Friendship Association (DAFG) uses the software "Zoom" for this online event (<https://zoom.us>). The technical infrastructure required for this runs via Zoom's servers in the USA. DAFG itself does not store any data of participants in the software; they must join the webinar themselves with the access data provided by DAFG. The use of the audio and webcam connection and chat function is voluntary and the participants must agree themselves if they are given the floor by the moderator. The DAFG reserves the right to save a recording of the webinar for internal purposes.*